



合肥加拿大国际学校校服在线订购说明



大卫卢克校服
David Luke Schoolwear



1. 购买时间：2020年10月29日9：00起

合肥加拿大外籍子女学校的**新版**校服商城，将于2020年10月29日9:00正式上线，家长**需要重新**注册账号，根据需求自行订购校服产品；

2. 注册：电脑端：打开浏览器输入：newshop.davidluke.com.cn,进入大卫卢克校服在线商城，输入手机号或邮箱注册获取验证码，注册会员，注册成功后输入账号、密码、验证码进行登录。（建议不要使用IE浏览器）

移动端-使用微信搜索公众号“大卫卢克”并关注，选择下方“New Shop”进入，输入手机号或邮箱注册获取验证码，注册会员，注册成功后输入账号、密码、验证码进行登录。

（电脑端与移动端不需要重复注册，注册完成后两个端口均可直接登录）

3. 绑定：点击会员中心-点击“孩子&学校信息”-填写孩子信息、学校代码绑定学校，合肥加拿大国际学校代码是：**05518021**
4. 购买：**筛选学部**，选择所需要的校服、尺码以及数量，随后加入购物车，并且仔细核对所选的校服，避免遗漏
5. 购物车：选择好所有您需要购买的校服后，进入结算界面，此时您需要添加您的收货地址，为保证快递小哥精确送到您的手上，烦请您详细填写您的收件地址
6. 支付：提交订单后，您可以选择支付宝或微信方式进行支付
7. 发货：我们在收到您订单后，仓库即进入配发状态，货品发出后会有短信提示您，您也可以再后台查看跟踪物流信息
8. 售后：收到校服后，如需调换，请根据“售后服务卡片”上提示的调换退货流程操作
9. 如您在购买校服中遇到任何问题，可通过在线客服或直接拨打客服热线：400-001-1982，联系我们（周一至周五9:00-17:30）

David Luke公众号



1. Purchasing time: start from 9:00, 29th October,2020

CISH uniforms online shop is upgraded to a new version, it will be accessible to parents as of 9:00am on 29th October, 2020. Parents will be able to place orders on cell phone or on computer. Parents will need to register a new account and then can place the uniforms order accordingly.

2. Register : Visit the website newshop.davidluke.com.cn(Please do not use IE explorer) or use your mobile phone to scan the code below following DavidLuke official WeChat account and enter the “[商城 Shop](#)”-“[New Shop](#)” menu. Input the mobile phone number or email adress to obtain the verification code to register your account.

3.Binding School : Click “Member Center” - “Children&school info” - “Add a Chidren&school info” to fill in the relevant information. The school code is **[05518021](#)**

4.Purchase: Enter the school page, choose your department and select the desired size and quantity for your school uniform and add to the shopping cart. Please check the number of school uniform items purchased to avoid mistake.

5.Payment: Select all the school uniforms you need to buy, fill in your delivery address (Accurate address), submit your order and choose your payment option (Wechat and Alipay are available).

6.Delivery: You will be noticed by SMS after the items are sent out. You can also check the tracking logistics information in “My order” of your account.

7.After sales: If there is any problem with size/quality and you would like to exchange your school uniform items, please operate according to the “Returns Policy” on the after-sales service card.

8.If you still have any question, please see the “Help center” or you can call us on our free hotline: 400-001-1982

(Monday to Friday 9:00-12:00/13:30-17:30).



① 夏装
Summer Wear

② 春秋装
Spring & Autumn wear

男生



● 男生标准配置：9件

● 建议：每个季节的校服根据实际穿着使用量购买（贴身穿着建议两件）

女生



● 女生标准配置：9件

● 建议：每个季节的校服根据实际穿着使用量购买（贴身穿着建议两件）

Recommendation scheme

小学&中学校服整体款



① 夏装
Summer Wear

② 春秋装
Spring & Autumn wear

③ 运动装
Sport Wear

④ 冬装
Winter Wear

⑤ 配饰
Accessories

男生
BOY



● 男生标准配置：15件

● 建议：每个季节的校服根据实际穿着使用量购买（贴身穿着建议两件）

女生
GIRL



● 女生标准配置：15件


● 建议：每个季节的校服根据实际穿着使用量购买（贴身穿着建议两件）

感谢您对保护大卫卢克校服品牌知识产权做出的努力！



Thank you

 南京市雨花台区软件大道170-1号

 400-001-1982 ; 025-84664801

 www.davidluke.com.cn